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اصلاح ایرادات باعث تأخیر در بهره برداری پروژه بیمارستان ولیعصر اراک شد
سپهرغرب، گروه خبر: رئیس دانشگاه علوم 
پزشــکی اراک در خصوص روند پیشــرفت پروژه 
بیمارســتان ولیعصــر اراک گفت: این پــروژه در 
مســیر ساخت مشــکلاتی و ایراداتی که داشت 
که بخشــی از اعتبــارات، صرف اصلاح آن شــد، 
1440 جــوش ناقــص در اســلکت بیمارســتان 

وجود داشت که مجدد اصلاح شد.
علیرضا امانی در جمع خبرنگاران اظهار کرد: 
راه اندازی ســی تی آنژیوگرافی در اراک در هفته 
دولت به طور رســمی در اختیــار مراجعین قرار 
خواهد گرفت که اتفاق مثبت و کار بزرگی است 

که در استان انجام می شود.
وی افــزود: ایــن دســتگاه بــا تکنولــوژی بالا 
بــرای نخســتین بــار راه انــدازی خواهــد شــد، 
و  مــرگ  از  جلوگیــری  و  زودرس  تشــخیص 

میــر ناشــی از مشــکلات قلبــی مهم تریــن آثــار 
راه اندازی این بخش است.

رئیس دانشــگاه علــوم پزشــکی اراک ادامه 
داد: در هفتــه دولــت دو پــروژه در خمین، پنج 
طــرح در ســاوه، 4 پــروژه در اراک، دو طــرح در 
زرندیــه، پنــج طــرح در دلیجــان، یــک پــروژه در 
خنــداب، چهــار طرح در کمیجان، ســه پروژه در 
فراهــان و دو طرح در تفرش در حوزه درمان و 
بهداشت با اعتباری بالغ بر 225 میلیارد تومان 

افتتاح خواهد شد.
امانی با اشــاره به اقدامات دانشــگاه علوم 
پزشــکی در خصــوص جوانــی جمعیــت گفت: 
بحــث جوانــی جمعیــت یک مبحث ملی اســت 
که بسیاری از دستگاه ها در آن دخیل هستند؛ 
در استان نیز دانشگاه علوم پزشکی در ارزیابی 

ســال گذشته رتبه خوبی کسب کرده بود؛ یکی 
از موضوعاتی که به طور جد پیگیری می شــود 

همین مسئله است.
وی بــا اشــاره به مهاجــرت پزشــکان اضافه 
کرد: این افراد که نیروهای تخصصی محسوب 
می شــوند ســرمایه نظام هســتند و نظــام نیز 
بــرای آنها هزینه و تــلاش کــرده، امیدواریم که 
بــرای  بــرای جذابیــت لازم  اقدامــات بیشــتری 

ماندگاری آنها صورت بگیرد؛
رئیس دانشــگاه علوم پزشکی اراک با اشاره 
بــه کمبــود پرســتار در کشــور گفت: بــا کمبود 
پرستار مواجه هســتیم که یکی از دغدغه های 
وزارت بهداشت نیز هســت؛ شاید زمانی برسد 
کــه زیرســاخت ها و تجهیزات اشــباع شــود اما 
نیــروی انســانی متخصــص بــه انــدازه کافــی 

نباشد.
امانی با اشــاره به مشــکلات پارکینگ پروژه 
بیمارســتان ولیعصــر اراک گفــت: تاکنون هیچ 
ایــن  پارکینــگ  تأمیــن  خصــوص  در  اقدامــی 
بیمارســتان نشــده اســت؛ از شــورای تأمیــن 
اســتان درخواســت کردیم تا در جلسه ای روند 
این کار تشریح شود اما هنوز این فرصت داده 
نشده البته اســتاندار مرکزی در بازدید از پروژه 
بیمارســتان در جریــان موضــوع قــرار گرفتنــد 
و امیدواریــم در ایــن بخــش اقداماتــی صورت 

گیرد.
ایــن  پیشــرفت  رونــد  خصــوص  در  وی 
بیمارســتان نیــز افزود: این پروژه در مســیر 
ســاخت مشــکلاتی و ایراداتی که داشت که 
بخشــی از اعتبــارات، صــرف اصلاح آن شــد، 

1440 جوش ناقص در اســلکت بیمارســتان 
شــد،  اصــلاح  مجــدد  کــه  داشــت  وجــود 
تعویــض لوله کشــی فــولادی بــرق، اصــلاح 
ســرویس های  لوله کشــی  و  کاری  عایــق 
فاضــلاب و... انجــام گرفــت کــه باعــث شــد 
پیشــرفت معکــوس را رقــم بخــورد و زمــان 

افتتــاح را افزایش دهد.
رئیس دانشــگاه علوم پزشکی اراک با اشاره 
بــه پیشــرفت بیمارســتان طالقانــی اراک اظهار 
کــرد: بیمارســتان رضایــی آشــتیانی جایگزیــن 
بیمارســتان طالقانی اســت که می تــوان گفت 
به طور معجزه آســایی در حال پیشــرفت است 
و اراده خوبی هم از ســمت پیمانکار و هم خیر 
وجود دارد که باعث شــده به سرعت به سمت 

بهره برداری حرکت کند.

آغاز شد ی  پیشرفته در استان مرکز ی صندوق حمایت از صنایع  فعالیت کارگزار
ســپهرغرب، گــروه خبــر: رئیس هیئــت مدیره 
و مدیرعامــل شــرکت مــادر تخصصــی صنــدوق 
حمایــت از تحقیقات و توســعه صنایع پیشــرفته 
)صحــا( گفت: فعالیت کارگــزاری صندوق حمایت 
از صنایــع پیشــرفته در اســتان مرکزی بــه عنوان 

دوازدهمین استان کشور آغاز شد.
»محســن نادری منش« روز پنجشنبه در آیین 
انعقاد تفاهم نامه صنــدوق حمایت از تحقیقات 
و توسعه صنایع پیشرفته )صحا( با استانداری و 
اداره کل صنعت، معدن و تجارت اســتان مرکزی 
در اراک، افــزود: صنــدوق حمایــت از تحقیقات و 
توســعه صنایع پیشــرفته به عنوان یک صندوق 
حمایتی و حاکمیتی اســت و حمایت از بنگاه های 
بخــش خصوصی و تعاونی ها که در حوزه صنایع 
پیشــرفته فعالیت می کنند از جملــه وظایف این 
صنــدوق اســت و اســتان مرکــزی در ایــن حــوزه 
پیشــرو اســت و بنگاه های بســیار خوبــی در این 

حوزه دارد.
امضــای  بــر  عــلاوه  امــروز  داد:  ادامــه  وی 
تفاهم نامه بین این صندوق و استانداری مرکزی، 
کارگــزاری صندوق نیز در اداره کل صنعت، معدن 
و تجــارت اســتان بــه بهره بــرداری می رســد و بــا 

توجه به توانمندی های اســتان مرکزی می توان، 
را  پیشــرفته  بنگاه هــای مختلــف حــوزه صنایــع 
شناســایی و خدمــات مختلفــی کــه در صنــدوق 

ارایه می شود را به این شرکت ها ارایه کرد.
مدیرعامــل شــرکت مــادر تخصصــی صندوق 
حمایــت از تحقیقات و توســعه صنایع پیشــرفته 
بــا یادآوری ارایه وام توســط ایــن صندوق، گفت: 
وام های این صندوق در حوزه تحقیق و توسعه، 
سرمایه ثابت، ســرمایه در گردشگری، بازاریابی و 

صادرات است.
نادری منش، شــعار صندوق حمایت از صنایع 
پیشــرفته را پرداخت وام از تحقیقــات تا صادرات 
عنوان کــرد و افزود: بر اســاس نیازهای بنگاه ها 
مدل هایــی توســط ایــن صنــدوق طراحی شــده 
و بــر اســاس مقتضیــات و کمــک بــه بنگاه ها نیز 

مدل های ویژه و خاص طراحی می شود.
وی ادامه داد: اســتان مرکزی دارای شرکت ها 
و دانش بنیان های بزرگ است و صندوق حمایت 
از صنایــع پیشــرفته می توانــد تامیــن مالی هــای 

خاص را از این بنگاه ها داشته باشد.
مدیرعامــل شــرکت مــادر تخصصــی صنــدوق 
حمایــت از تحقیقــات و توســعه صنایــع پیشــرفته 

خاطرنشان کرد: ارایه ضمانت نامه ها از دیگر خدمات 
این صنــدوق اســت و بنگاه های بــزرگ می توانند از 
این خدمات بهره مند شوند زیرا تمام دستگاه های 

دولتی این ضمانت نامه ها را می پذیرند.
نادری منش گفت: برعکس بانک ها سپرده در 
هنــگام کار برای صدور این ضمانت نامه ها گرفته 
نمی شــود و درصدهایــی کــه اخــذ می شــود نیز 

بسیار ناچیز است.
وی اضافه کــرد: دریافت تضامیــن و وثیقه ها 
در صنــدوق حمایــت از صنایع پیشــرفته آســانتر 
اســت، زیــرا ریســک بنگاه هــا در ایــن صنــدوق بر 
اساس اعتبار ســنجی مالی آنها انجام نمی شود 
و بحــث فناوری، توان اقتصادی و مدیریتی نیز در 
این حوزه مهم اســت و برخی از ریسک های بنگاه 

را پوشش می دهد.
مدیرعامــل شــرکت مــادر تخصصــی صندوق 
حمایــت از تحقیقات و توســعه صنایع پیشــرفته 
اظهار کرد: اکنون بنگاه های بزرگی وجود دارد که 
با دســتگاه های دولتی کار می کننــد و از ضمانت 

نامه های این صندوق بهره گیری می کنند.
خطرپذیــر  ســرمایه گذاری  نادری منــش، 
غیرمســتقیم را از جملــه وظایف اساســنامه این 

صنــدوق عنــوان کــرد و گفــت: ایــن صنــدوق در 
ســرمایه گذاری  گــذاری،  ســرمایه  صندوق هــای 

می کند و اکنون 2 صندوق نهایی شده  است.
وی ادامه داد: بسته به شرایط استان مرکزی 
امید است بتوان یک تا 2 تا صندوق تخصصی در 
این اســتان ایجاد کرد و بخشی از کارهای ارزیابی 
که توســط ایــن صنــدوق صــورت می گیــرد برای 
افزایش ســرعت در انجام کارهــا به صندوق های 

داخل استان برون سپاری شود.
بــا  تفاهم نامــه  امضــای  مرکــزی:  اســتاندار 
صندوق حمایت از صنایع پیشرفته گامی بلند در 

توسعه علم و فناوری است
استاندار مرکزی نیز در این آیین گفت: امضای 
تفاهم نامه بین استانداری این استان و صندوق 
حمایت از صنایع پیشــرفته، گامی بلند در مســیر 
توسعه علم و فناوری ااین ستان در حوزه دانش 

بنیان است.
»فــرزاد مخلــص الائمــه« افزود: امضــای این 
تفاهم نامه در ســال »مهار تورم، رشــد تولید« و 
حضور صندوق در اســتان مرکزی موجب تقویت 

و تولید صنایع دانش بنیان در استان می شود.
وی ادامه داد: با توجه به ظرفیت های استان 

مرکــزی، ایــن اســتان از شایســتگی خوبــی برای 
افزایش شرکت های دانش بنیان برخوردار است 
و با اســتفاده از ظرفیت های استان می توان این 

جایگاه را به دست آورد.
اســتاندار مرکزی خاطرنشــان کرد: بــا امضای 
از  حمایــت  صنــدوق  فعالیــت  تفاهم نامــه  ایــن 
و  می شــود  آغــاز  اســتان  در  پیشــرفته  صنایــع 
کارگزاری این صندوق باید هرچه زودتر در استان 
فعال و مورد اســتفاده صنعتگران و شرکت های 

دانش بنیان قرار گیرد.
مرکــزی  اســتان  گفــت:  الائمــه  مخلــص 
دوازدهمین اســتانی اســت که کارگزاری صندوق 
تاســیس  آن  در  پیشــرفته  صنایــع  از  حمایــت 
می شود و مورد استفاده صنعتگران استان قرار 

می گیرد.
در این آیین با حضور مدیرعامل شــرکت مادر 
تخصصی صندوق حمایت از تحقیقات و توسعه 
صنایع پیشرفته، استاندار مرکزی و برخی مدیران 
اســتانی این استان، تفاهم نامه صندوق حمایت 
کل  اداره  و  اســتانداری  بــا  پیشــرفته  صنایــع  از 
صنعــت، معــدن و تجــارت اســتان مرکــزی امضا 

شد.

استاندار کرمانشاه:
پژوهش ها باید گره گشای مشکلات 

کرمانشاه باشد
ســپهرغرب، گــروه خبــر: اســتاندار کرمانشــاه گفــت: 
کرمانشــاه بــا مســائل و مشــکلات مهم و قابــل اعتنای 
متعــددی در حوزه هــای مختلــف اقتصــادی، فرهنگی، 
اجتماعی و گردشــگری روبرو است و حوزه پژوهش باید 

به گره گشایی از این حوزه ها کمک کند.
محمد طیب صحرایی در نشست شورای برنامه ریزی 
و توســعه اســتان با اشــاره به حادثه شــهادت عده ای 
بیگناه در حرم مطهر حضرت شــاهچراغ )ع(، این حادثه 
تروریســتی را بــه شــدت محکوم کــرد و گفت: ســربازان 
گمنام امام زمان)عج( طی این ســال ها در عملیات های 
بــزرگ و هوشــمندانه موفــق بــه دســتگیری صدها تیم 
کوچک و بزرگ تروریســتی وابسته به رژیم صهیونیستی، 
آمریکا و دیگر دشمنان شده اند و دنیای غرب مفتون و 

مقهور این اقتدار دستگاه های امنیتی ما است.
وی گفت: دشــمنان ما طی این ســالها بــه حربه های 
مختلفــی از تفرقــه افکنــی به وســیله طــرح مباحث بی 
پایه قومیتی گرفته تا دسیســه ها و تحریم های گسترده 
اقتصادی و تلاش برای آســیب به سلامت دانش آموزان 
ما، برای تضعیف ایران اسلامی دست زده اند و در همه 

آنها شکست خورده اند.
صحرایی گفت: دشــمنان خبیث و بی رحم ملت بزرگ 
ایران منتظر غفلت ما هستند و باید ما مدیران در همه 

عرصه ها هوشیار و آماده مقابله باشیم.
وی در ادامــه بــه ضــرورت کلان نگــری در عرصه های 
مختلــف مدیریتی اشــاره کــرد و گفــت: مدیــران باید در 
همــه عرصه ها بــا دیدی فرابخشــی و به دور از بخشــی 
نگری به دنبــال اجرایی کردن برنامه ها و طرح های خود 

با هدف کمک به پیشرفت استان باشند.
صحرایی عنوان کــرد: پژوهش هایی که برای تصویب 
در شــورای برنامــه ریــزی ارائــه می شــوند، بایــد به حل 
مشکلات اســتانی و فراهم کردن بسترهای پیشرفت در 

عرصه های مختلف کمک کنند.
وی تاکید کرد: استان کرمانشاه با مسائل و مشکلات 
مهم و قابــل اعتنای متعــددی در حوزه های اقتصادی، 
تجاری و گردشــگری روبرو است و حوزه پژوهش باید به 

گره گشایی از این حوزه ها کمک کند.
در این نشســت موضوع تغییر محدوده منطقه ویژه 
اقتصادی شهرســتان قصرشیرین از موقعیت پرویزخان 
به سومار مورد بحث و بررسی قرار گرفت و مصوب شد.

خبــر

انتظار چندین ساله احداث تصفیه خانه در کمیجان پایان یافت
ســپهرغرب، گــروه خبــر: مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب 
اســتان مرکزی گفت: زمینی توســط خیرین شهر کمیجان به 
منظور احداث تصفیه خانه فاضلاب در این شــهر به شــرکت 

آب و فاضلاب استان مرکزی واگذار شد.
حشمت اله عباســی با اشاره به پایان انتظار چندین ساله 

احــداث تصفیه خانــه در کمیجــان بــا همت خیریــن از طریق 
واگــذاری زمیــن اظهــار کــرد: ایــن زمیــن بــه منظور ســاخت 
تصفیه خانه فاضلاب شــهر کمیجان واگــذار و مراحل اجرایی 

این پروژه در دستور کار این شرکت قرار گرفت.
وی با اشــاره به اهمیت اجرای طرح تصفیه خانه فاضلاب 

کمیجــان افــزود: اجرای پــروژه فاضلاب گام بزرگــی در ارتقای 
بهداشــت عمومی محیط زیســت بوده و جمــع  آوری، انتقال 
و تصفیه فاضلاب در هر شــهر و کشــور، یکی از شــاخص های 

مهم توسعه است.
عباسی عنوان کرد: طراحی تصفیه خانه فاضلاب کمیجان 
برای جمعیتی بیش از 16 هزار نفر و تا سال 1425 پیش بینی 

شده است.


